

Notulen Algemene Ledenvergadering OEZA d.d. woensdag 8 november 2023

Aanwezig: Namens het bestuur: Koen Gaal, Chester Bal, Shira de Haan, Bouke Oortwijn en Pascal Palmboom; en verder de volgende 21 leden: Yara Wentink, Martine Wentink, Simone Veenboer, Jolanda Schouws, Peter en Monique Kok, Ine Renkema, Marcel en Liesbeth Liefding, Truus, E. Bruins, Gre van Dijk, Adry hulst, Columba Duin, Jeroen Zonneveld, Marina van Staveren, Arno Meijer, Nel Eisenbergen, José van Kampen, Jolanda van Ruijven en Joke de Graaf

Afmeldingen ontvangen van Adrie van der Gracht, Ria van der Gracht, Anouk Butter

1. Opening

Voorzitter Pascal Palmboom opent de vergadering om 20.03 uur en heet iedereen welkom.

2. Mededelingen en bestuurlijke zaken

Koen Gaal meldt dat Adrie van der Gracht, Ria van der Gracht en Anouk Butter zich hebben afgemeld voor deze vergadering. Bij de afmelding van Adrie van der Gracht waren ook 3 punten die hij graag door het bestuur behandeld ziet worden. Deze zullen behandeld worden tijdens de rondvraag. Er zijn geen overige mededelingen of bestuurlijke zaken te bespreken.

3. Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 17 november 2022

De notulen zijn goedgekeurd door de leden.

4. Verkiezing bestuur

Pascal heeft besloten om te stoppen bij OEZA. Bouke wordt voorgedragen om de rol van voorzitter over te nemen, Chester neemt de rol van vice-voorzitter op zich. Door het vertrek van Pascal bestaat het bestuur uit 4 leden, waar we 5 leden nodig hebben volgens de statuten. Als bestuur zijn we op zoek naar een 5e lid. We hebben tot nu toe 2 leden die interesse hebben getoond. Als er een nieuw bestuurslid gevonden is zullen wij deze bij de eerste daaropvolgende vergadering voordragen.

Bouke Oortwijn is door de ledenvergadering tot voorzitter verkozen, maar zal tijdens de voorjaars vergadering weer verkozen moeten worden volgens de statuten.

5. Begroting 2024 en vaststelling contributie

Penningmeester Chester Bal licht de begroting toe. Naast de toelichting die op de site staat zijn er sinds mei dit jaar weer nieuwe sponsors te zien in het zwembad. Dit zorgt ervoor dat de sponsorbijdrage voor de aankomende 3 jaar weer met €1000 zal stijgen.

Arno Meijer heeft over de begroting nog een vraag: Als je de trend van een verhoging van €5000 voor de badhuur doortrekt, dan is het waarschijnlijk niet reëel dat daar volgend jaar ook weer een stijging van de subsidie tegenover staat om dat te compenseren. Chester Bal geeft aan dat een stijging van dit formaat eenmalig is, omdat de Waterakkers de prijs zou laten stijgen met 2.5% maar dat later naar boven heeft bijgesteld, waardoor er een vertekend beeld is ontstaan. Volgend jaar zal de verhoging van de prijs van badhuur waarschijnlijk niet zo groot zijn, meer richting die 2.5%. Daarnaast groeit de subsidie van de gemeente elk jaar ook mee (compensatie voor de inflatie bijvoorbeeld), waardoor het bestuur optimistisch is over dit punt voor het jaar 2025.

De aanwezige leden gaan akkoord met de begroting voor 2024 en de voorgestelde contributietarieven.

6. Beleidsplan

Shira gaat punt voor punt door het beleidsplan om te benadrukken waar het bestuur aan wil werken en hoe het bestuur over deze punten denkt:

Als bestuur zullen de focuspunten punt 4.1.1 en 4.1.2 zijn, wat natuurlijk komt door het vertrek van Pascal Palmboom, zowel als voorzitter als bestuurslid. Verder is punt 4.2.2 van vitaal belang voor de vereniging; zonder de vrijwilligers zouden we niet verder kunnen.

Met punt 4.3.2 is het afgelopen seizoen al goed begonnen en daar zien we nu al de effecten van. Daarom willen we dit ook goed voortzetten door overleg met zowel de kaderhoofden van het elementair zwemmen en zwemvaardigheid, als ook met het wedstrijdzwemmen te starten om hiervoor samen met ideeën te komen.

De punten die vallen onder 4.4, communicatie en samenwerking hebben veel overeenkomsten en hier zal tijdens de vier jaren van dit beleidsplan continu aan gewerkt worden. De eerste twee jaar hiervan ligt de focus op de onderwerpen communicatie met leden, communicatie en samenwerking binnen en tussen de verschillende afdelingen van OEZA en het aanpassen van de website.

Punt 4.5, kwaliteit en veiligheid is ook een thema dat altijd belangrijk is, waardoor het bestuur ook op dit punt continu zal blijven focussen.

7. Jubilarissen

Dit jaar zijn er 6 jubilarissen.

	Aanwezig	Niet aanwezig
25-jarig jubilarissen		1. Anouk Butter (vrijwilliger) 2. Jacques Jansen (geen vrijwilliger)
40-jarige jubilarissen	1. Simone Veenboer-Jak 2. Columba Duin-de Ruijter	1. Ed Sloof
50-jarige jubilarissen		1. Rinus de Ruyter (geen vrijwilliger)

De schildjes die gemaakt waren zijn verkeerd bedrukt, waardoor de jubilarissen hun schildje later krijgen, als deze goed zijn bedrukt. Daarnaast is ook het schildje voor Jos Pekel opnieuw laten maken, maar ook deze was verkeerd bedrukt.

Naast de jubilarissen wil het bestuur tijdens de vergadering Pascal Palmboom als Lid van Verdienste voordragen. Dit wordt eens in de 5 jaar gedaan (elk jubileum van OEZA) en viel deze keer precies samen met het vertrek van Pascal. Voor alle jaren die hij zich ingezet heeft voor de zwemvereniging, van de Jeugdraad tot aan voorzitter van het bestuur.

Daarnaast wil het bestuur Adrie van der Gracht ook voordragen als Lid van Verdienste. Ook Adrie heeft zich jaren lang ingezet voor de vereniging in verschillende rollen, en is daar nu nog steeds mee bezig bij het steunfonds en met de organisatie van de Bosbaan. Aangezien Adrie zich had afgemeld voor de vergadering zullen Bouke en Chester donderdag avond tijdens het overleg met het steunfonds Adrie dit nieuws vertellen.

8. Rondvraag

- Ingestuurde stukken
- Adrie (via mail):
 1. Pascal bedankt voor de jaren inzet, Adrie vind dat het goed gegaan is, zeker met COVID in gedachten.

2. Toelichting op de contributie en op de post van €12000 wedstrijdskosten.
 - a. De toelichting op de contributie is verwerkt in de toelichting op de begroting, die later op de website is geplaatst.
 - b. De wedstrijdskosten bestaan uit de kosten voor de Hoofdtrainer, de enige persoon binnen de vereniging die geen vrijwilliger is. Daarnaast bestaat deze post uit kosten voor de wedstrijden, waaronder de CAM, maar ook bij elke andere wedstrijden.
 - c. Het bestuur heeft met de hoofdtrainer, Stefan Haack, al overleg gehad over zijn rol. Hij geeft op het moment minder training vanwege zijn persoonlijke situatie/familie thuis, maar dit wordt waarschijnlijk wel weer meer. Daarnaast heeft de hoofdtrainer het afgelopen jaar al gezorgd voor veel aanwas bij de jeugd en op die manier een belangrijke rol gespeeld (en speelt nog steeds een belangrijke rol) bij de doorstroming naar het wedstrijdzwemmen, en daardoor ook het overleven van de vereniging. Daarnaast moet er een reservering zijn voor het geval dat Stefan besluit te stoppen, en er een nieuwe hoofdtrainer aangetrokken moet worden.
- Liesbeth Liefing: de kadershirts zijn niet meer in de goede maat en de letters vallen eraf.
 - Het bestuur is al bezig geweest om nieuwe shirts te halen bij Marcel Sport, maar dat is vanwege tijdsdruk uitgesteld. Bouke heeft dat met Koen toevallig deze week besproken en het bestuur gaat hier zo snel mogelijk achteraan.
 - Nel Eisenbergen: Doet het bestuur ook iets aan het werven van nieuwe leden voor het recreatief zwemmen op de woensdag ochtend of de vrijdagavond?
 - Op de vrijdagavond zijn er ook al enkele zwemmers gestopt omdat er geen vaste persoon langs de kant staat om op te letten. Vanuit het bestuur is eind vorig seizoen geprobeerd duidelijk te maken dat er geen vrijwilliger te vinden is voor dat uur, en dat er een systeem zou komen waarbij de zwemmers op die avond zelf langs de kant zouden staan zodat het uur door kan blijven gaan. Het idee was dat iedereen mee zou rouleren en op die manier iedereen maar 2 keer in het seizoen niet kan zwemmen. Daarnaast kunnen de zwemmers dat uur op een andere dag (woensdag ochtend of maandag avond) inhalen als ze dat zouden willen. Daarnaast is het bestuur nog bezig om iemand te vinden die dat uur op zou willen en kunnen letten, maar daar is nog niemand voor gevonden.
 - Gre van Dijk: bij het aquarobics uur is er ook hetzelfde probleem van weinig zwemmers die meedoen/aanwezig zijn bij dit uur.
 - Marcel Liefing: Aanvullende vraag of opmerking: een mooi stukje schrijven in een blad (de senior), werkt een stuk beter dan de heemskerkse courant om ouderen te bereiken.
 - Het bestuur kan deze suggestie erg goed waarderen en zal een stukje schrijven om ouderen te bereiken over de voordelen van (recreatief) zwemmen om zo meer animo en aanwezig te krijgen tijdens deze uren.
 - Marcel Liefing: Het afzwemmen is vaak de derde week van de maand. Er is betaald voor de hele maand, dus er is dan nog een goede mogelijkheid om het wedstrijdzwemmen of zwemvaardigheid in die 4e week te promoten. Misschien een briefje meegeven met de diploma over de andere mogelijkheden bij OEZA.
 - Het idee is om in december op de 21e een onderlinge wedstrijd te organiseren, en om daar de kinderen die afgezwommen hebben ook uit te nodigen om te laten zien wat het wedstrijdzwemmen inhoudt. Deze keer is dat niet handig vanwege mogelijke kerstdiners. De onderlinge wedstrijd wordt naar begin december gehaald en Stefan Haack is nu bezig om de C-zwemmers die af gaan zwemmen uit te nodigen

om de maandagen oplopend naar deze wedstrijd mee te komen zwemmen met de wedstrijdzwemmers. Op deze manier willen we de afzwemmers enthousiasmeren voor het wedstrijdzwemmen. Daarnaast zal in de mail staan dat deze zwemmers ook mee kunnen doen met het zwemvaardigheid op de vrijdagen, zodat deze zwemmers niet alleen het wedstrijdzwemmen zien maar ook het zwemvaardigheid gedeelte mee kunnen maken.

- Jolanda van Ruyven: Tijdens het aquarobics zijn er ook mensen die meedoen met specifieke klachten. Dit betekent dat niet zomaar iedereen deze les kan gaan geven, maar dat er eigenlijk iemand moet staan die weet wat ze doen (mogelijk met een opleiding).
 - Voor het bestuur is het al lastig om vrijwilligers te vinden voor dat uur überhaupt, laat staan iemand die ook nog eens de juiste opleiding of achtergrond heeft. Daarnaast werd vanuit de leden ook al opgemerkt dat het hier ook een beetje de verantwoordelijkheid is van de deelnemers om zelf te kijken tot hoever zij kunnen en willen gaan, en de rol van de begeleider/vrijwilliger om dit ook te benadrukken.
- Marcel Liefthing: Zijn er ontwikkelingen over een nieuw zwembad bekend bij het bestuur?
 - Op het moment van de vergadering was er nog niks bekend, maar de vrijdag na de vergadering is er een raadsvoorstel bekend gemaakt met meer informatie over het concept. Hierin staat dat het zwembad in Heemskerk gebouwd zal worden, en in 2028 in gebruik genomen zal worden.
- Adry van der Hulst: Adry kreeg te horen dat er 300 man op de wachtlijst voor het ABC zwemmen staan. Dit wilde zij rechtzetten door te vertellen dat er nu nu 45 mensen op de lijst staan die al 5.5 jaar zijn.
 - Als bestuur zijn we aan het kijken of we voor een korte periode de mensen iets sneller in laten stromen/de instroom iets hoger kunnen krijgen, in goed overleg met Ine en Melinda van de woensdag en donderdag respectievelijk.
 - Hierbij geeft Ine aan dat het kader wel up to date moet zijn als we de doorstroom willen helpen, met betrekking tot de opleidingen.

9. Sluiting van de vergadering

De voorzitter sluit om 21.12 uur de vergadering en bedankt iedereen voor zijn/haar deelname.